
 

 

 

Inspraak Commissie Beheer 13-04-2023, over voortgangsrapportage RES  NHZ   
 

Ik ben dhr. Emmens, voorzitter van de Haarlemsche Jachtclub (HJC). Wij zijn, middels een  
erfpachtovereenkomst met de Gemeente Haarlem, gehuisvest op Schoteroog.    
In 2010 zijn wij vanaf onze oorspronkelijke locatie aan het Spaarne op verzoek van de   
Gemeente Haarlem verplaatst naar Schoteroog om de realisatie van de Schoterbrug en  Land  
in Zicht mogelijk te maken.   
De HJC heeft ruim 500 leden, er wordt op ons terrein gerecreëerd, wij ontvangen passsanten  
en hebben een uitgebreid jeugdzeilprogramma. Uit dit programma zijn een aantal zeilers   
doorgestroomd naar de Nederlandse kernploeg en een van onze leden is WK 49er en heeft  
zich ook voor de Olympische spelen gekwalificeerd.   
Voor de HJC is behoud van “goed zeilwater” van cruciaal belang.   
Het laat zich daarom raden dat wij ons zorgen maken over plannen voor de bouw van grote  
windmolens in onze directe omgeving. Zorgen in verband met geluidsoverlast voor onze  
leden en diegenen die onze vereniging bezoeken maar zeker ook voor het nadelige effect dat  
grote molens hebben op de wind. Diegenen die onbekend zijn met dat effect zou ik uit willen  
nodigen eens met mij mee te zeilen in de omgeving van windmolens. Deze molens   
veroorzaken over een grote afstand een spoor van turbulentie die de omgeving voor zeilers  
ongeschikt maakt.   
Ook voor de talloze andere recreanten op Schoteroog zijn risico’s aan de bouw van deze  
molens verbonden.   

 

De HJC herkent het belang van de energietransitie en heeft b.v. geïnvesteerd in zonnepanelen  
en een zonneboiler.  Ook voeren wij de Blauwe Vlag ten teken dat wij voor onze leden en   
bezoekers een schone en veilige omgeving nastreven. Wij nemen onze verantwoordelijkheid  
op dit gebied serieus.   

 

De plannen met betrekking tot de bouw van windmolens op Schoteroog spelen zich voor ons  
in een schemergebied af. Een onderzoek hierover door Bosch en van Rijn zou in februari zijn   
afgerond.   
De uitkomst van dit onderzoek is ons niet bekend. De onderzoekers hebben in ieder geval   
geen contact met ons, directe gebruikers/bewoners van het gebied, opgenomen. Wij hadden  
ons overigens wel als belanghebbende bij de projectleider gemeld. Dit stelt ons niet gerust.   

 

De aanbeveling in de voortgangsrapportage NHZ RES die u straks bespreekt, geef “Blijvende  
aandacht voor communicatie over de voortgang aan raad en inwoners” spreekt wat de HJC  
betreft boekdelen.    
Het advies lijkt mij klip en klaar en mijn vraag aan u is wat de Raad gaat doen om deze   
communicatie en de inbreng van bewoners te verbeteren. Wij denken graag mee.   

 

Dhr. Emmens   
Voorzitter Haarlemsche Jachtclub  

 


